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Abstract (en)
The inner boot (bootee) is equipped with an outer lining (covering) (8) which is at least partially elastic and the inner face of which is intended to
receive correcting pieces (23) for individual adaptation of the volume of the boot to the wearer's foot. The elasticity of the lining is provided, for
example, by two elastic strips (13, 14) and the lining preferably has cutouts and notches (10, 11, 12) facilitating positioning and removal of the
correcting pieces. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le chausson est muni d'une doublure extérieure (8) au moins partiellement élastique et dont la face interne est destinée à recevoir des pièces
correctrices (23) pour l'adaptation individuelle du volume de la chaussure au pied du porteur. L'élasticité de la doublure est assurée, par exemple,
par deux bandes élastiques (13, 14) et la doublure présente de préférence des découpes et des échancrures (10, 11, 12) facilitant la mise en place
et le retrait des pièces correctrices. <IMAGE>
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